
Z á p i s 

z jednání Rady SMOOS konané dne 23. 3. 2022 od 9:00 hodin 
       v zasedací síni MAS Strakonicko, z. s.                                                              

Přítomni: dle prezenční listiny 
 
Program jednání:                       

1. Zahájení 
2. Schválení programu jednání 
3. Volba ověřovatele jednání, určení zapisovatele zápisu 
4. Odpadové hospodářství 
5.  Různé 
 

1. Zahájení 
Předseda SMOOS Ing. Václav Valhoda přivítal přítomné a zkonstatoval, že Rada 
SMOOS je usnášeníschopná, poté zahájil jednání.  
 
2. Schválení programu jednání 
Předseda seznámil přítomné s navrženým programem a požádal o jeho doplnění. 
Žádný podnět na změnu nebo doplnění nebyl podán. 
Předseda dal o programu hlasovat. 
Výsledky hlasování: Pro: 5               Proti: 0                       Zdržel se: 0 
Rada SMOOS schvaluje program jednání beze změn. 
 
3. Volba ověřovatele zápisu, určení zapisovatele zápisu 
Dále předseda navrhl zapisovatelku Ing. Ivetu Švelchovou, ověřovatele Zápisu  
Ing. Václava Valhodu. Předseda dal o návrhu hlasovat. 
Výsledky hlasování: Pro:  5               Proti: 0                       Zdržel se: 0 
Rada SMOOS volí zapisovatelku Ing. Ivetu Švelchovou a ověřovatele Zápisu 
Ing. Václava Valhodu. 
 
4. Odpadové hospodářství 
Ing. Valhoda hovořil o výstavbě spalovny ZEVO VRÁTO a překladišti 
v Horažďovicích. Mgr. Hrdlička informoval o možné spolupráci s městem Písek. Rada 
SMOOS se bude nadále zajímat o hospodařením s odpady, možný je společný 
projekt SMOOS a města Strakonice. Ing. Valhoda zašle návrh o spolupráci 
zastupitelstvu města Strakonice. Jiří Iral uvedl, že odpoledne bude jednat SMS         
o odpadovém hospodářství, získané informace následně předá Radě SMOOS 
Rada SMOOS ukládá předsedovi aktivně se zapojit do vyjednání o odpadovém 
hospodářství a požádat o spolupráci město Strakonice. 
 
                

5. Různé 
Dozorčí rada ČSAD STTRANS, a. s. schválila smlouvu o smlouvě budoucí na prodej 
starého autobusového nádraží ve Strakonicích ve výši 56 327 466.80 Kč. Zástupce 
Rady SMOOS projednají s ředitelem ČSAD STTRANS podmínky prodeje, o využití 
financí z prodeje ze strany SMOOS rozhodne Valná hromada SMOOS. 
Rada bere informace o plánovaném prodeji starého autobusového nádraží         
na vědomí. 
 

   



Závěr 
Na závěr Rada jednomyslně schválila návrh na Usnesení z jednání Rady SMOOS ze 
dne 23. 3. 2022   a předseda jednání Rady ukončil.  
 
 
Strakonice 23. 3. 2022 
 
Zapsala: Ing. Iveta Švelchová                                                           
 
 
 
 
Ověřil: Ing. Václav Valhoda 
 



 

Usnesen í  

z Rady SMOOS konané dne 23. 3. 2022 od 9:00 hodin 
     v zasedací síni MAS Strakonicko                                                              

R – 23/03/22 
Rada SMOOS: 
 

I. Volí: 
 

a) zapisovatelku z Rady SMOOS Ing. Ivetu Švelchovou 
 

b) ověřovatele zápisu z Rady SMOOS Ing. Václava Valhodu 
 

 
 

II. Schvaluje: 
 

a)  program Rady SMOOS beze změn 
 

 
 

III. Bere na vědomí: 
 

a) informace o plánovaném prodeji starého autobusového nádraží  
 

IV. Pověřuje: 
 

a) ukládá předsedovi aktivně se zapojit do vyjednání o odpadovém 
hospodářství a požádat o spolupráci město Strakonice  

 
 

 
Strakonice dne 23. 3. 2022 

 

 
Ověřil: Ing. Václav Valhoda 
 
 
 
 
 

 
Zapsala: Ing. Iveta Švelchová 


